
WK.0003.1.2025                                                    Kalisz, 12 marca 2025 r. 

Pan 
Dariusz Grodziński
Radny 
Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny,  

w odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie zmian w rozkładzie jazdy 
kursów linii nr 17 informuję, że obecnie prowadzone są prace związane 
z optymalizacją aktualnie obowiązującego rozkładu jazdy kaliskiej komunikacji 
miejskiej. Wdrożenie zmian planujemy na 1 lipca br.

Wśród proponowanych zmian planowane jest wprowadzenie dodatkowych 
dwóch kursów linii nr 17. Zakładana jest również zmiana przebiegu trasy tej linii 
przez ulicę Prymasa Stefana Wyszyńskiego, umożliwiająca mieszkańcom sołectwa 
Dobrzec i osiedla Dobro korzystanie z innych linii komunikacji miejskiej przy 
wykorzystaniu połączeń przesiadkowych. Pozwoli to zapewnić lepszy dojazd 
do innych części miasta. 

Łączę wyrazy szacunku
                                                                    w z. Prezydenta Miasta Kalisza

  /…/
    Grzegorz Kulawinek

    Wiceprezydent Miasta Kalisza 




